
   

 

   
 

Agendapunt 6.1  Stand van zaken bestuurlijke vernieuwing 
 
Regio’s 
Sinds de Jaarvergadering afgelopen juni hebben gesprekken plaatsgevonden met alle 
regioteams. Met drie van deze teams zijn ook tweede gesprekken geweest waar 
afgevaardigden ook voor uitgenodigd zijn. Dit was voor regioteamleden zeer welkom. Met 1 
van die teams heeft ook een verdiepingsslag plaatsgevonden richting het opstellen van 1 
jaarplan. Gezamenlijk merken we dat overal de wil en de enthousiasme aanwezig zijn om 
zaken concreet op te pakken maar dat in alle regioteams onderbezetting is. Om dit knelpunt 
te verhelpen zijn we begonnen met het werven van nieuwe functionarissen.  
 
Bondsvergadering/afgevaardigden 
Afgelopen jaarvergadering en voor 30 november zijn de afgesproken statuten- en 
reglementswijzigingen geagendeerd. Tevens hebben 11 1-op-1-gesprekken plaatsgevonden 
met afgevaardigden en er worden afspraken gemaakt met de overige 8. Verder doet Thomas 
Wijers, in het kader van zijn studie bestuurskunde, onderzoek naar ons representatiemodel 
en hoe dit wordt ervaren door verenigingen en afgevaardigden. Dit levert input op die we 
zullen meenemen in het gesprek met de afgevaardigden over hun taakopvatting. 

 

 
 

 
 
 

 


